
Furesø Seniorråd 
 

13.1.2025 

Høringssvar 

 

 

Vedr. punkt 3 på ÆSU`s dagsorden den 15.1.2025. 

 

Seniorrådet har med interesse noteret, at der indstilles, at man afdækker mulighederne 
for, at Aktivitets- og Forebyggelsescenter Skovgården omdannes til en selvejende 
institution. 

 

Seniorrådet har følgende kommentarer til dette:  

 

- Vi savner seriøst, at der beskrives, hvad formålet er med evt. at omdanne Skovgården 
til selvejende institution. 

 

- Vi ønsker i den forbindelse sikkerhed for, at formålet ikke er at spare (mere end det 
allerede er sket) på udgifterne til Skovgården og til dens forskellige formål og opgaver i 
fht Furesøs ældre. 

 

- Vi ønsker at understrege, at det er vigtigt for Seniorrådet, at en løsning og en evt. 
ændring i Skovgårdens status tager afsæt i Skovgårdens ønsker og behov. 

 

- Vi beder ÆSU tage alvorligt, at frivillighed og engagement fra lokalsamfundet 
forudsætter, at den enkelte institution netop er lokalt forankret. Vi tror ikke på, at det 
kan opnås ved en stor central løsning eller ved sammenlægning med f.eks. 
Gedevasevang eller Ryetbo. 

 

- Skulle man alligevel ende med at foreslå en eller anden form for sammenlægning, er 
det afgørende, at formålet med netop en evt. valgt sammenlægning beskrives tydeligt. 
Samt at man tager seriøst, at geografisk placering på 2 forskellige adresser uden 
naboskab vil stå i vejen for en god løsning. 

 

På vegne af Seniorrådet 

 

Judith Skriver 

 

 


